
 
 

ZÁPIS Z 19. ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AS FA VUT ZE DNE 24. 11. 2015 

 
místo zasedání: A 117 -  FA VUT v Brně, Poříčí 5 
začátek zasedání: 15:00 konec zasedání: 15:35 

 

Přítomni: 

Členové AS FA VUT v Brně: 

doc. Ing. Monika Petříčková, Ph.D., předsedkyně AS FA VUT 

doc. Ing. arch. Karel Havliš 

doc. Ing. arch. Zdeněk Makovský 

Ing. arch. Jan Foretník, Ph.D. 

Ing. arch. Mléčka, Ph.D. 

Ing. arch. Pavel Jura 

MgA. Jan Šebánek 

Bc. Tereza Kvapilová 

Bc. Lucie Nippertová 

Filip Musálek 

 

Hosté: 

doc. Ing. arch. Jan Hrubý, CSc., děkan FA 

Ing. arch. Bohumila Hybská 

Mgr. Filip Havlíček - tajemník děkana 

 

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ  

 

1. Zahájení zasedání 

 

Předsedkyně AS FA VUT představuje navržený program a navrhuje hlasování o programu 19. řádného 

zasedání AS FA VUT.  

 

Program 19. řádného zasedání AS FA 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 19. řádného zasedání AS FA VUT 
2. Směrnice děkana pro přijímací řízení do MSP 
3. Různé 
4. Závěr 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

USNESENÍ  

AS FA schvaluje program 19. řádného zasedání AS FA VUT. 

10 pro návrh, 0 proti návrhu, zdržel se hlasování 0 

Program byl schválen. 

 



 
 

2. Směrnice děkana pro přijímací řízení MSP 
Předsedkyně AS FA VUT informuje o vypršení předkládací lhůty této směrnice. A pokud nepadnou 

připomínky, navrhuje přejít k hlasování. 

Arch. Hybská informuje o dění na posledním zasedání AS VUT, a to ve věci schvalování směrnice pro 

přijímací řízení do MSP na USI. Byla řešena nutnost uvádět počty přijímaných studentů a mít v pořádku 

lhůty pro podávání přihlášek. 

Arch. Foretník reaguje připomínkou, že dané téma bylo konzultováno s právníkem, který potvrdil, že 

počty přijímaných studentů není nutno uvádět. Dále probíhá debata na toto téma. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Různé 
Arch. Foretník připomíná existenci pracovní skupiny pro směrnici děkana pro přijímací řízení do MSP. A 
jako její předseda navrhuje zahájení jednání v co nejkratším čase. 
Rozbíhá se debata na téma pracovní skupiny pro směrnici děkana pro přijímací řízení do MSP. 
Bc. Nippertová žádá o připojení k pracovní skupině. 
 

4. Závěr 

 
Návrh zasedání 15. 12. v 15 h. s návrhem programu  
 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 20. řádného zasedání AS FA VUT 
2. Aktuální stav čerpání rozpočtu k 31. 10. 2015 
3. Různé 
4. Závěr 

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Navržený program byl schválen. 

 

 

Zapsala:  Ing. arch. Kilnarová 

Verifikovala doc. Ing. Petříčková, Ph.D. 

USNESENÍ  

AS FA schvaluje Směrnici děkana pro přijímací řízení do MSP. 

8 pro návrh, 0 proti návrhu, 2 zdržel se hlasování  

Návrh byl schválen 


